Desert of Zin 尋的曠野

Num 20:1-13

【民 Num20:1~13】

1. 以色列人的抱怨對嗎?

Is the complaint of the Israelites right?

2. 以色列人的抱怨需要處理嗎?

Do the Israelites' complaints need to be dealt with?

3. 那為什麼摩西處理就被說成沒有信心呢?
Then why was Moses said to have no faith when he dealt with it?

I. 以色列的劣根性 (放牛班的個性) Cattle Class (20:1-8)

【民 Num 20:3~5】

【民 Num 20:7~8】

II. Test for the Servant of God 對神僕人的考試 (20:9-13).

【民 Num20:9~11】

→摩西是達成了使命,但是神卻宣告他考試失敗.

Moses fulfilled his mission, but God declared him to have failed the exam. 【民 Num 20:12~13】

III. What does God require of his servant?

神要求他僕人的是甚麼?

→_____

Illustration 1:

【伯 Job 1:20~22】

Illustration 2:

【伯 Job 2:7~8】

【伯 Job 2:9】

【伯 Job2:10】

【伯 Job42:12~13】

Illustration 3:

【猶 Jude 1:9】

【民 Num 20:12】

3/13/2022, BOLGPC

【創 Gen 15:6】

→同樣的一個字 וַהֶּאֵמִן, 阿門這個字.

IV. The attitude of God's servant/神僕人應有的態度 (Luke 17:5-10).

張玉明牧師,2

【路 Luke17:5~10】

Illustration 4: 正確的態度/ the right attitude

Illustration 5: 重新貸款/Refinance

Conclusion 結論

我們可能以為這一段經文只是為向摩西這樣子的領導人寫的.其實,他是給每一個願意服事神的人寫的.當我們服事神的時候,不管你是小組長,或是記帳的,蒸包子的,掃地的,排桌椅的,做秘書的,或是傳福音的,講道的,帶領敬拜的,每一個人都是神的僕人.在你的位置上面,神都可以藉著你行很大的神蹟.若你像使徒們一樣,求神給你有拔桑樹的信心,那麼你的服事的態度就是 Key 了.你要記得,你永遠是僕人,不能夠因為你做得好,做得成功,你就變成主人了.使你做得好,使你做得成功的是耶穌基督.

We might think this passage was written only for leaders like Moses. In fact, it was written for everyone who wants to serve God. When we serve God, it doesn't matter if you are a cell leader, a secretary, an evangelist, a preacher, a worship leader, or the person doing the accounting, steaming buns, sweeping floors, arranging tables and chairs, everyone is a servant of God. In your position, God can perform great miracles through you. If you are like the apostles and ask God to give you the faith to have the mulberry tree uprooted, then your attitude in serving is the key. You must remember that you will always be a servant, you cannot become a master just because you do well. It is Jesus Christ who makes you do well and makes you successful.

Reflections:

- 1. What is your attitude in ministry as you reflect on this test of Moses? 從摩西的考試裡面, 你對自己服事的態度有甚麼迴響?
- 2. What do you need to prepare to pass the test that God intends to place on his servants? 若你要通過神給祂的僕人的考試, 你要有甚麼樣的準備呢?

Desert of Zin 尋的曠野

Num 20:1-13

【民 Num20:1~13】

1. 以色列人的抱怨對嗎?

Is the complaint of the Israelites right?

2. 以色列人的抱怨需要處理嗎?

Do the Israelites' complaints need to be dealt with?

3. 那為什麼摩西處理就被說成沒有信心呢? Then why was Moses said to have no faith when he dealt with it?

I. 以色列的劣根性 (放牛班的個性) Cattle Class (20:1-8)

【民 Num 20:3~5】

【民 Num 20:7~8】

II. Test for the Servant of God 對神僕人的考試 (20:9-13).

【民 Num20:9~11】

→摩西是達成了使命,但是神卻宣告他考試失敗.

Moses fulfilled his mission, but God declared him to have failed the exam. 【民 Num 20:12~13】

III. What does God require of his servant?

神要求他僕人的是甚麼?

→_____

Illustration 1:

【伯 Job 1:20~22】

Illustration 2:

【伯 Job 2:7~8】

【伯 Job 2:9】

【伯 Job2:10】

【伯 Job42:12~13】

Illustration 3:

【猶 Jude 1:9】

【民 Num 20:12】

【創 Gen 15:6】

→同樣的一個字, והאמן , 阿門這個字.

IV. The attitude of God's servant/神僕人應有的態度 (Luke 17:5-10).

【路 Luke17:5~10】

Illustration 4: 正確的態度/ the right attitude

Illustration 5: 重新貸款/Refinance

Conclusion 結論

我們可能以為這一段經文只是為向摩西這樣子的領導人寫的.其實,他是給每一個願意服事神的人寫的.當我們服事神的時候,不管你是小組長,或是記帳的,蒸包子的,掃地的,排桌椅的,做秘書的,或是傳福音的,講道的,帶領敬拜的,每一個人都是神的僕人.在你的位置上面,神都可以藉著你行很大的神蹟.若你像使徒們一樣,求神給你有拔桑樹的信心,那麼你的服事的態度就是 Key 了.你要記得,你永遠是僕人,不能夠因為你做得好,做得成功,你就變成主人了.使你做得好,使你做得成功的是耶穌基督.

We might think this passage was written only for leaders like Moses. In fact, it was written for everyone who wants to serve God. When we serve God, it doesn't matter if you are a cell leader, a secretary, an evangelist, a preacher, a worship leader, or the person doing the accounting, steaming buns, sweeping floors, arranging tables and chairs, everyone is a servant of God. In your position, God can perform great miracles through you. If you are like the apostles and ask God to give you the faith to have the mulberry tree uprooted, then your attitude in serving is the key. You must remember that you will always be a servant, you cannot become a master just because you do well. It is Jesus Christ who makes you do well and makes you successful.

Reflections:

- 1. What is your attitude in ministry as you reflect on this test of Moses? 從摩西的考試裡面, 你對自己服事的態度有甚麼迴響?
- 2. What do you need to prepare to pass the test that God intends to place on his servants? 若你要通過神給祂的僕人的考試, 你要有甚麼樣的準備呢?